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SECONDARY CHINESE

这是由新加坡教育部课程规划与发展司编写的一套教材，旨在提升学生的语文交际能
力、人文素养与通用能力。本教材以培养语文能力为目标，着重学生听、说、读、写的
语言技能。每个课程的教学配套包含课本及作业。

This series is developed by the Curriculum Planning & Development Division, 
Ministry of Education, Singapore, to help students learn the Chinese Language 
effectively. It has been designed to help students acquire listening, speaking, 
reading and writing skills progressively. At each level, the core curriculum is 
supported by a comprehensive range of textbooks and workbooks.

核心教材 
Core Curriculum
中学华文(高级华文) - 课本
Chinese Language for Secondary 
Schools (Higher Chinese) 
– Textbook

各年级课本分上下两册，共八个单元和一个专题研习。每个单元设有讲读课、导读课和
自读课。教师先通过讲读课和导读课讲授阅读和写作技能，再通过自读课指导学生独立
运用这两种技能进行阅读训练。课后的听说天地、研讨与练习、思考与练习，可帮助学
生掌握所学的内容，提高听说读写的能力。

There are two volumes with a total of eight units and one Project Learning exercise in the 
Textbook. Each unit has three lesson types: Comprehensive, Guided and Self. Reading and 
writing skills are taught through the Comprehensive and Guided lessons, while the Self lesson 
allows students to independently apply the skills they have learnt to the reading exercise. 

The exercises at the end of each lesson – listening and speaking, discussion and practice, 
refl ection and practice – will help students to master the content of the lesson taught and 
improve their listening, speaking, reading and writing skills. 

这套教材(高级/快捷课程/普通课程/基础/华文B/特别课程)包含:  

• 课本 • 作业

The package comprises:

• Textbook        • Workbook

课本一上 
Textbook 1A
9789812854346

课本一下
Textbook 1B
9789812856753

课本二上 
Textbook 2A
9789812858269

课本二下 
Textbook 2B
9789812859457

课本三上 
Textbook 3A
9789810125387

课本三下 
Textbook 3B
9789810126094
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SECONDARY CHINESE

中学华文
(快捷课程／普通学术课程) 
- 课本
Chinese Language for Secondary 
Schools (Express/Normal Academic) 
– Textbook

各年级课本分上下两册。快捷各年级共七个单元，普通学术各年级共六个单元。每个单元
设有讲读课、导读课、自读课和综合任务。每个单元必备阅读、写作和听说这三方面的学
习重点，以培养学生的语言能力。课后的各种练习，可以帮助学生掌握所学的内容，提高
听说读写的能力。

There are two volumes for each level, with seven units for the Express stream and six units 
for the Normal Academic stream. Each unit develops the reading, writing, listening and 
conversational skills of students through three lesson types: Comprehensive, Guided and Self. 
At the end of each unit, there is an integrated assignment for students to self-evaluate their 
learning progress.

核心教材 
Core Curriculum
中学华文
(高级华文)
- 作业
Chinese Language for Secondary 
Schools (Higher Chinese) 
– Workbook

每份作业由词语练习和技能考查两个部分组成。题目形式多样，目的是巩固学生在
课堂上所学的知识和技能，评价学生的学习成果。作业与课本配合使用可收到最好的
效益。

Each workbook exercise comprises two sections: Vocabulary Practice and Skill-based 
Practice. The wide variety of questions aims to help students consolidate and evaluate 
the knowledge and skills they have learnt in the classroom. The workbook should be used 
together with the textbook for best results.

作业一上 
Workbook 1A
9789812854353

作业一下
Workbook 1B
9789812856760

作业二上 
Workbook 2A
9789812858276

作业二下 
Workbook 2B
9789812859464

作业三上 
Workbook 3A
9789810125394

作业三下 
Workbook 3B
9789810126100

课本一上 
Textbook 1A
9789812854285

课本一下
Textbook 1B
9789812857484

课本二上 
Textbook 2A
9789812858184

课本二下 
Textbook 2B
9789812859396

课本三上 
Textbook 3A
9789810125448

课本三下 
Textbook 3B
9789810126155

Normal (Academic)

课本一上 
Textbook 1A
9789812854254

课本一下
Textbook 1B
9789812857453

课本二上 
Textbook 2A
9789812858146

课本二下 
Textbook 2B
9789812859365

课本三上 
Textbook 3A
9789810125417

课本三下 
Textbook 3B
9789810126124

Express
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核心教材 
Core Curriculum
中学华文
(快捷课程／普通学术课程) 
- 作业
Chinese Language for Secondary 
Schools (Express/Normal Academic) 
– Workbook

各年级作业本分上下两册，快捷各年级共七份作业，普通学术各年级共六份作业。每
份作业由词语练习和技能考查两个部分组成。题目形式多样，目的是巩固学生在课堂上
所学的知识和技能，评价学生的学习成果。听力测验一年两次，分别出现在每册的最后
部分，目的是考查学生对聆听技能的掌握情况。

There are two volumes for each level with seven units for the Express stream and six units 
for the Normal Academic stream. Each unit comprises two sections: Vocabulary Practice and 
Skill-based Practice. The Vocabulary practices reinforce students’ knowledge while the Skill-
based practices evaluate their ability to apply what they have learnt. There is also one Listening 
Comprehension Practice at the end of each volume to assess the students’ listening skills.

中学华文 
(基础华文) 
- 课本
Chinese Language for Secondary 
Schools (Basic Chinese) 
– Textbook

《中学华文基础课程》课本中的单元编制包含培养口语交际能力的“听说课”、提升阅
读与书写技能的“读写课”、巩固各项语文实用的“综合任务”以及评估自我学习成果
的“自己评一评”。这有助于将学生的知识转化成能力，以加强学习效益。

Each unit in the Textbook comprises several components, namely the “Listening-Speaking” 
lesson that trains students on their oral communication, the “Reading-Writing” lesson that aims 
to improve their reading and writing skills, an integrated exercise that helps them consolidate 
all the skills they have learnt, and a self-evaluation exercise. 

课本一上 
Textbook 1A
9789812854315

课本一下
Textbook 1B
9789812857514

课本二上 
Textbook 2A
9789812858214

课本二下 
Textbook 2B
9789812859426

课本三上 
Textbook 3A
9789810125356

课本三下 
Textbook 3B
9789810126063

作业一上 
Workbook 1A
9789812854292

作业一下
Workbook 1B
9789812857491

作业二上 
Workbook 2A
9789812858191

作业二下 
Workbook 2B
9789812859402

作业三上 
Workbook 3A
9789810125455

作业三下 
Workbook 3B
9789810126162

Normal (Academic)

Express

作业一上 
Workbook 1A
9789812854261

作业一下
Workbook 1B
9789812857460

作业二上 
Workbook 2A
9789812858153

作业二下 
Workbook 2B
9789812859365

作业三上 
Workbook 3A
9789810125424

作业三下 
Workbook 3B
9789810126131
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核心教材 
Core Curriculum
中学华文
(基础华文)
- 作业
Chinese Language for Secondary 
Schools (Basic Chinese) 
 – Workbook

《中学华文基础课程》作业紧密配合课本的教学内容而设计，除了侧重学生的听说
读写能力，也引导学生运用所学过的语言技能来完成指定的任务，逐步加强综合运
用语言的能力。

The Workbook follows closely the content taught in the textbook and focuses on guiding 
students in task-completion exercises through integrated use of the four language skills of 
listening, speaking, reading and writing. 

中学华文 B 
- 课本
Chinese Language B 
for Secondary Schools 
– Textbook

华文 B 的课本内容包括听说课、读写课和综合任务。听话课的学习重点是强化学生的
口语交际能力。读写课的学习重点是培养学习生的阅读和写作技能。综合任务则让学生
运用在听说课和读写课中所学过的技能, 来完成指定的任务。

The Chinese Language B Textbook has three components. The fi rst component focuses on 
verbal communication skills. The second component focuses on reading and writing skills. 
The third component requires the learner to put into practice the skills they have learnt in the 
fi rst two sections.

Textbook 1A

Chinese Language B
for Secondary Schools

B

课本一上 
Textbook 1A
9789812854377

课本一下
Textbook 1B
9789812857552

课本二上 
Textbook 2A
9789812859662

课本二下 
Textbook 2B
978980124830

课本三上 
Textbook 3A
9789812854551

课本三下
Textbook 3B
9789812857736

课本四上 
Textbook 4A
9789812859693

课本四下 
Textbook 4B
9789810124854

作业一上 
Workbook 1A
9789812854322

作业一下
Workbook 1B
9789812857521

作业二上 
Workbook 2A
9789812858221

作业二下 
Workbook 2B
9789812859433

作业三上 
Workbook 3A
9789810125363

作业三下 
Workbook 3B
9789810126070
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核心教材 
Core Curriculum
中学华文 B 
- 作业
Chinese Language B 
for Secondary Schools 
– Workbook

华文 B 的作业练习紧密配合课本的内容。与听说课配合的练习让学生懂得如何运用所
学过的听说技能。与读写课配合的练习让学生掌握所学过的词语和阅读技能。写作练习
则让学生运用所学过的写作技能来完成一个项目，例如：看图作文和写电邮。总复习则
让学生巩固所学过的技能。

The Chinese Language B Workbook follows closely the contents of the Textbook. The 
exercises focus on practising verbal communication skills, vocabulary and reading skills. 
Composition writing and email writing are also part of the exercises. There is a revision 
exercise at the end of each book to combine all that has been learnt.

作业一上 
Textbook 1A
9789812854384

作业一下
Textbook 1B
9789812857569

作业二上 
Textbook 2A
9789812859679

作业二下 
Textbook 2B
9789810124830

作业三上 
Textbook 3A
9789812854568

作业三下
Textbook 3B
9789812857743

作业四上 
Textbook 4A
9789812859709

作业四下 
Textbook 4B
9789810124861

B

Chinese Language B
for Secondary Schools

Workbook 1A

Chinese La
for Secondary

Workbook 1
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核心教材 
Core Curriculum
中学华文(特别课程) - 课本
Chinese (Special Programme) for Secondary Schools – Textbook 

中学华文(特别课程) - 作业
Chinese (Special Programme) for Secondary Schools – Workbook 

课本一上 
Textbook 1A
9789812715623

作业一上 
Workbook 1A
9789812715647

课本一下
Textbook 1B
9789812733399

作业一下
Workbook 1B
9789812733405

课本二上 
Textbook 2A
9789812715630

作业二上 
Workbook 2A
9789812715654

课本二下 
Textbook 2B
9789812734587

作业二下 
Workbook 2B
9789812734600

课本三上 
Textbook 3A
9789812737045

作业三上 
Workbook 3A
9789812737052

课本三下
Textbook 3B
9789812802675

作业三下
Textbook 3B
9789812802866

课本四上 
Textbook 4A
9789812806031

作业四上 
Workbook 4A
9789812806048

课本四下 
Textbook 4B
9789814265089

作业四下 
Workbook 4B
9789814265232
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辅助教材SUPPLEMENTARY Materials

中学作文全方位系列  Secondary Chinese Writing

实用文 • 电邮  Secondary Schools Email Writing

本系列以技能训练为重心，并将技巧掌握与实践练习融为一体。学生可以系统性地认识
不同文体的写作技巧，并通过课后练习巩固所学，达到学用合一、即学即用和学以致用
的效果。本系列也将思维导图的创意策略融入作文教学，目的在于帮助学生掌握审题到
立意的完整创作思路，进而从根本上提升写作能力。

These books adopt an ‘Analyse-Apply’ structural model. It is a skill-based learning series 
providing a step-by-step guide for essay writing. Technique acquisition is integrated into the 
practical exercises. This series aims to identify clearly the distinctions between narrative, 
argumentative and expository essays. Students can consolidate their learning through the 
closely-linked drills following each reading passage. The concept of mindmap is also blended 
into the teaching of essay writing to help students build a complete working process.

议论文 
Secondary Chinese 
Writing 
– Argumentative
9789812859174

记叙文
Secondary Chinese 
Writing 
– Narrative
9789812859167

本书通过系统性的指导，让学生学习和自修实用文的写作手法。学生可参考本书所提供的
各种资料，并透过练习巩固所学，为会考做好充分的准备。

This book adopts a systematic approach to equip students with the necessary skills to excel in 
writing short notes, notices, letters, emails and speeches. Students can use the extensive 
references and practices in the book to enhance their learning and prepare for their examination. 

中学精编实用文  Applied Chinese for Secondary Schools

中学精编实用文
(最新修订版) 
Applied Chinese for 
Secondary Schools 
(Revised Edition)
9789812716439

《实用文》旨在指导学生应付普通水准会考试卷一实用文部分。书中以实际的教学方法
和根据考试模式拟写的习题，让学生掌握写作实用文的技巧。本书将技巧与实践紧密结
合，系统性地帮助学生建立写作实用文的信心与能力。

This book is written based on the latest syllabus and aims to guide students to be competent 
in the Functional Writing section in Paper 1 of the GCE ‘O’ Level Chinese Examination. The 
book equips students with the necessary skills through practical and systematic teaching 
methods and exercises that model the examination format. 

实用文 • 电邮
(最新修订版) 
Secondary Schools 
Email Writing
9789810124892

NEW
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辅助教材SUPPLEMENTARY Materials

综合填空解码  Mastering Cloze Passages

本系列体系完整，根据最新的‘O’水准华文会考题型设计，活动的设计配合中一到中四不同年级学生的需要。所选篇章难易适中、内容
生动、题材多样并与教材紧密配合。每本都有22篇活动，篇章内容基本分为三大类型：文学性作品、论说文和时事新闻。本系列最大特
点是对每道题的答案都进行分析、归类与说明。解释深入浅出，对学生的作答技巧有很大的帮助。

This series is specially written in accordance with the latest G.C.E ‘O’ Level Chinese examination format. Passages are carefully selected to suit 
the learning needs of different levels. Each book has 22 passages covering the following three categories: Literary Works, Argumentative 
Essays, News and Current Affairs. Detailed classifi cation of the question types and comprehensive analysis of the answers are provided, which 
are very useful for students’ self-learning and assessment. After completing the series, students should be able to acquire the essential skills 
needed for doing well in comprehension.

阅读阅理解  Comprehension Guide

本系列是根据中学快捷华文课本所编排，每个练习都结合课文词汇以及教育部所规定的必考成语设题。因此学生在做练习时，除了复习
所学过的词语，也可以测试自己对新学词语的理解程度。本系列最大特色就是答案部分以浅白易懂的文字解释，让学生能从中了解答案
并对自己做出评估，从习作所犯的错误中学习，逐步掌握综合填空的技巧。

A resource for students to improve their skills on cloze passage, this series is designed based on the Express Course syllabus for Chinese. The 
exercises adopt a lesson-by-lesson approach. Textbook vocabulary and key idioms for examination are carefully incorporated into these 
exercises. Students not only get to revise what they have learnt but are able to assess their knowledge on the new vocabulary learnt. The 
language used is simple yet profound, thus enabling students to understand their mistakes without much diffi culty and at the same time monitor 
their own progress easily. 

综合填空解码 - 中一 
Mastering Cloze 
Passages 
Secondary 1
99789812732705

综合填空解码 - 中二 
Mastering Cloze 
Passages 
Secondary 2
9789812737601

综合填空解码 - 中三  
Mastering Cloze 
Passages 
Secondary 3
9789812737618

综合填空解码 - 中四  
Mastering Cloze 
Passages
Secondary 4
9789812737625

阅读阅理解 - 中一 
Comprehension 
Guide Secondary 1
9789812806987

阅读阅理解 - 中二 
Comprehension 
Guide Secondary 2
9789812806994

阅读阅理解 - 中三  
Comprehension 
Guide Secondary 3
9789812807007

阅读阅理解 - 中四  
Comprehension 
Guide Secondary 4
9789812807014
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中学课后综合练习  Chinese Essential Practice

《中学口试状元王》专为准备会考口试的学生而编写，以帮助他们有信心、有把握地进行
朗读，也方便他们准备看图说话和对话这两个会话项目。本书朗读技巧训练部分精选篇章
供练习，并提供全文拼音、词语解释、朗读贴士及评分表；会话技巧训练部分则综合了报
章新闻、社会课题、日常生活现象、政府或学校所推行的政策和措施等话题，并提供提
示、范例、参考词汇及延伸话题。

This book is written specially for the ‘O’ Level Chinese Oral Examination. The Reading section 
comes with practice passages, annotated with Hanyu Pinyin and defi nitions of key phrases and 
followed by reading tips and a score chart, which help students read expressively. The Conversation 
section consists of topics from societal issues, everyday life phenomena and government policies. 
Sample answers, guiding questions, key phrases and similar topics are provided to help students 
prepare for their Picture Conversation and Dialogue.

中学口试状元王  GCE ‘O’ Level Chinese Oral Exam Guide

本书根据最新《中学华文》（快捷课程）课本中的重点字词编写，适合在课堂或课后同
步练习。题材广泛的阅读理解篇章除了加强学生的作答能力，也扩大学生的知识面。本
书出题形式为常见考查题型，两课一练，共11个练习，外加四个综合复习试卷。阅读理
解二的参考答案里提供一些作答提示，书中生词也附上中英对照表。

Chinese Essential Practice is written in line with the Singapore Ministry of Education’s latest 
Secondary Chinese syllabus to help students familiarise themselves with the various 
assessment items. Each practice section is set using key vocabulary covered in the school 
textbooks. Revision papers are also provided to help prepare students better for their fi nal 
examinations. Selected open-ended comprehension questions also come with answering 
techniques.

中学课后综合练习 - 中一 
Chinese Essential 
Practice Secondary 1
9789810124908

中学课后综合练习 - 中二 
Chinese Essential 
Practice Secondary 2
9789810124915

中学口试状元王 
GCE ‘O’ Level 
Chinese Oral Exam 
Guide
9789812859884

这是‘O’水准考试华文试卷（三）备考的最佳材料。全书共分15篇练习，让考生在会考
前有充分的准备。题型概念贴近会考试题的复习模式。此外，书中也提供应考窍门，并附
上录音光碟。

This book is written for students preparing for oral and listening comprehension. It is the perfect 
guide for preparation of GCE ‘O’ Level Paper 3 (Oral and Listening comprehension), with a total 
of 15 practice papers, tips on preparing for the examination and comes with an audio CD (in 
MP3 format) for listening comprehension practices.

GCE‘O’水准口试听力满分训练  Perfect Score For Secondary Oral & Listening Comprehension

GCE‘O’水准
口试听力满分训练 
Perfect Score 
For Secondary 
Oral & Listening 
Comprehension 
– GCE ‘O’ Level
9789812807540

NEWNEW

辅助教材SUPPLEMENTARY Materials
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SUPPLEMENTARY Materials

中学词汇精学细用  Chinese Vocabulary Guide

《中学词汇精学细用》从基础入手，帮助学生在词汇方面打下扎实的基础。书中收录中
学基本常用词语、成语和常用语，也提供自学与巩固语文应用和写作技巧的小练习，适
合中学各年级的学生使用。

Chinese Vocabulary Guide is a comprehensive guide suitable for Secondary 1 to 4 students. 
Through clear explanations, useful tips and well-structured exercises, this book will help to 
ensure thorough understanding of the vocabulary and idioms taught as well as strengthen 
students’ essay writing skills. 

中学词汇精学细用 
Chinese Vocabulary 
Guide
9789812859877

精练课文词汇1000题  1000 Higher Chinese Quest

本练习册根据最新版高级华文教材编写，按照单元和课文出题，收录了各年级上下两册
课本的词语。本练习册共有24个练习与两个综合考查，各含四个项目：造句、完成句
子、缩写句子、完成对话。例句选用生活中常用句式，帮助学生掌握课文重点词语的用
法。完成对话则提供日常生活情境，即贴近学生生活、贴近时事的主题，让学生学会更
正确地、自然地使用课文所学词汇。

This book is written based on the latest Higher Chinese syllabus, covering the essential 
vocabulary to be learnt. Each of the 24 lesson practices and two integrated practices consists 
of four items: sentence construction, completion of sentences, shortening of sentences and 
situational conversation. Students will be able to attain the skills of using vocabulary taught in 
the classroom in real-life situations.  

精练课文词汇1000题 
- 中一 
1000 Higher Chinese 
Quest Secondary 1
9789812859907

精练课文词汇1000题 
- 中二 
1000 Higher Chinese 
Quest Secondary 2
9789810125066

我的私房书系列  Wo De Si Fang Shu Series

《年兽噼里啪啦》由台湾作家周姚萍执笔，以另类、好玩的方式讲述三则家喻户晓的中
国神话故事：当年兽不爱吃人，屈原不再忧愁，嫦娥和吴刚也可以来到地球。全新的现
代版节日童话，必能带给读者全新的阅读体验。每篇故事皆附上与传说有关的资料以及
简单有趣的小活动，增添阅读的乐趣。《今天晚上，谁当鬼？》是台湾知名少年儿童作
家管家琪的作品，收录十篇大鬼小鬼的鬼故事，让读者去探索鬼的世界和特性，从中增
加阅读的乐趣。

This series consists of two illustrated books written by Taiwanese authors. Book 1 takes a fun 
and innovative approach in the retelling of three Chinese legends – Nian, Qu Yuan, Change-e 
and Wu Gang. The author puts a modern twist to these traditional tales, giving old stories a 
new look. Related information and simple activities are included at the end of each story. Book 
2 is a collection of 10 creepy and quirky ghost stories. The book takes readers on a journey 
into the underworld, introducing them to various ghosts of Chinese culture and their 
characteristics.

年兽噼里啪啦 
Book 1
9789812806338

今天晚上，谁当鬼？
Book 2
9789812806345
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非常校园读本丛书  Super Chinese Readers

本系列是由新加坡教育部所编写的，共八册，适合中一至中四的学生使用。这套书的选材以华族文化为主，重点是提高学生对中华文化
的认识和灌输传统价值观。每篇文章附有说明、文章内容、背景和作者简介，同时还设有与内容相关的导读问题，引发学生的阅读兴
趣。本系列内容有著名文学作品、历史故事等，体裁也多样化，有散文、小说及诗歌 。

This series of readers is an adaptation of passages selected from the Supplementary Readers for Secondary Schools written by the Ministry of 
Education, Singapore. This collection of eight books is suitable for Secondary 1 to 4 students. It aims to increase students’ understanding of 
Chinese culture and instill traditional values. Each passage opens with a summary or brief description of the author or the historical background 
behind the story; some contain guided questions to engage pupils in reading. Passages are selected from a range of literary works by renowned 
authors and Chinese historical stories. The books consist of different genres, including prose, fi ction and poetry.

非常校园丛书
- 曹冲解谜 
Super Chinese 
Readers 1
9789812719942

非常校园丛书
- 陶侃搬砖 
Super Chinese 
Readers 2
9789812719959

非常校园丛书
- 空城计  
Super Chinese 
Readers 3
9789812719966

非常校园丛书 
- 街灯  
Super Chinese 
Readers 4
9789812719973

非常校园丛书
- 智取生辰纲 
Super Chinese 
Readers 5
9789812719980

非常校园丛书
- 蓬莱仙岛的传说 
Super Chinese 
Readers 6
9789812719997

非常校园丛书
- 海瑞骂皇帝  
Super Chinese 
Readers 7
9789812730008

非常校园丛书 
- 青鸟  
Super Chinese 
Readers 8
9789812730015
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孩子不坏  We Not Naughty

《孩子不坏》是根据梁智强同名电影情节绘制的漫画书。书中探讨现今父母面对孩子叛
逆的问题，同时也探讨多个社会课题，如滥用网络进行毁谤，赌博及借高利贷等课题。
故事讲述两个理工学院学生因某种原因受高利贷主辖制，最后在一位讲师的协助下脱离
辖制，过回正常的学生生活。

We Not Naughty is a comic book based on the storyline of Jack Neo’s movie of the same title. 
The story examines the problems faced by parents with their rebellious children in Singapore’s 
current society. It touches on social issues like cyber-bullying, gambling and loan sharks. The 
story is about two polytechnic students who get sucked into the world of loan sharks. With the 
help of their lecturer, the boys fi nally able to be free and back to normal student life.

孩子不坏 
We Not Naughty
9789814309080

365系列  365 Series

365 系列为口袋型丛书，共六册，是配合“讲华语运动”而推出的。成语、谚语、俗语及歇后语是华文极其优美、简练的几种表达方
式，学生若能够好好利用这几本书，必定能发现华文的美，从而提高学习兴趣。每册内容实用、例句通俗易懂，也附上英文注解，方便
华文水平较低的学生学习。

This pocket book series is specially designed in accordance with the “Speak Mandarin Campaign”. Presented in a handy and easy-to-fl ip manner, 
this series demonstrates the beauty of the Chinese language concisely. Clear and easy-to-understand example sentences and English 
translations are provided to help students and readers learn the practical usage of these idioms, proverbs, sayings and allegories more effectively. 

谚语365 
365 Chinese 
Proverbs
9789812731883

俗语365 
365 Chinese 
Sayings
9789812731869

歇后语365  
365 Chinese 
Allegories
9789812858139

情景成语365
365 Situational 
Chinese Idioms
9789812731876

成语365
365 Chinese 
Idioms
9789812713223

成语365第二集
365 Chinese 
Idioms Volume 2
9789810124816
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新兵正传  Ah Boys to Men

国民服役是新加坡籍男生必须经历的人生阶段与挑战。来自四面八方，拥有不同家庭、
教育背景的陌生人，要在同一个屋檐下共同生活，一起经历各种艰难的军事训练，谈何
容易！故事主角是一群正在接受基本军事训练的青少年，他们在履行国民义务的同时，
却也面对着亲情与爱情上的考验。各种趣事、糗事、伤心事，磨炼着他们的意志，陪伴
着他们成长。在嬉笑怒骂间，这群男孩蜕变成了男人，肩负起了保家卫国的重任……

National Service is a rite of passage for every Singaporean Son. The protagonists are a group 
of boys undergoing Basic Military Training. Coming from all walks of life with vast differences 
in personality, they face a myriad of clashes as they live and breathe under the same roof. Yet, 
they build friendships as they suffer together on the same boat. While undergoing training 
away from their loved ones, they are faced with challenges in their personal lives too. Torn 
between serving the nation and tackling these personal issues, how do they toughen up and 
deal with them like real men?

新兵正传  • 上 
Ah Boys to Men 
Part 1
9789810125981

新兵正传  • 下
Ah Boys to Men 
Part2
9789810126681
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